
Protokół nr 29 z posiedzenia Komisji Sportu, Rekreacji i Turystyki w dniu 1 września 2021 r. 

 

1 
 

     Protokół nr 29/2021 

z posiedzenia Komisji Sportu, Rekreacji i Turystyki Rady Miejskiej w Tarnowie,                         

które odbyło się w dniu 1 września 2021 r. w godzinach od 11.30 do 13.00 w trybie zdalnym 

(zoom), w formie wideokonferencji.  

W posiedzeniu udział wzięli wszyscy członkowie Komisji: Piotr Górnikiewicz, Krzysztof 

Janas, Stanisław Klimek, Sebastian Stepek, Marian Wardzała i Tomasz Żmuda – lista zał. nr1.  

Ponadto w spotkaniu uczestniczyli:  

1) Z-ca Prezydenta – p. Agnieszka Kawa 

2) Dyrektor Wydziału Sportu – p.  Marek Baran  

3) Dyrektor Wydziału Rozwoju Gospodarczego – p. Agnieszka Batko 

4) Przedstawiciel firmy PROENT sp. z o.o. p. Maciej Lebiedziński 

5) reprezentujący tarnowskie kluby sportowe: 

- Grupa Azoty Unia Tarnów – p. Krzysztof Mogielnicki 

- Młodzieżowy Klub Sportowy Pałac Młodzieży – p. Tomasz Śmieszek 

6) dziennikarz tygodnika TEMI – p. Dorota Jucha 

 

Przewodniczący Piotr Górnikiewicz witając wszystkich zebranych otworzył posiedzenie 

Komisji Sportu, Rekreacji i Turystyki. Przekazał informację, że zmarł Franciszek Gąsior 

wielokrotny reprezentant Polski i ikona tarnowskiej piłki ręcznej. Poinformował, że dnia  

2 września o godz. 12.00 na cmentarzu w Tarnowie - Mościcach bliscy i przyjaciele 

pożegnają wybitnego sportowca.   

Porządek posiedzenia:  

1. Sport masowy – strategia, plany i zaangażowanie Miasta w organizowanie cyklicznych 

imprez masowych. 

2. Spotkanie z tarnowskimi klubami prowadzącymi sekcje piłki ręcznej. 

3. Omówienie realizacji zadań w I półroczu 2021 r. w zakresie sportu i kultury fizycznej 

–  wynikającej z przyjętego budżetu Gminy Miasta Tarnowa na rok 2021. 

4. Omówienie wstępne planu wniosków do budżetu Gminy Miasta Tarnowa na rok 2022  

i przyjęcie ich do protokołu. 

5. Sprawy bieżące i wolne wnioski: 

 

Przewodniczący przestawił proponowany porządek obrad, po czym zaproponował, aby  

w punkcie 5 „Sprawy bieżące i wolne wnioski” Komisja zaopiniowała projekt uchwały – 

materiał sesyjny nr 11 „Opinia o lokalizacji kasyna gry przy ul. Krakowskiej 9 w Tarnowie.  

Komisja propozycję przyjęła jednomyślnie, przez aklamację – zał. nr2.  

 

 

1Lista obecności członków komisji 
2 Porządek posiedzenia 
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Przyjęty porządek posiedzenia: 

1. Sport masowy – strategia, plany i zaangażowanie Miasta w organizowanie 

cyklicznych imprez masowych. 

2. Spotkanie z tarnowskimi klubami prowadzącymi sekcje piłki ręcznej. 

3. Omówienie realizacji zadań w I półroczu 2021 r. w zakresie sportu i kultury fizycznej 

–  wynikającej z przyjętego budżetu Gminy Miasta Tarnowa na rok 2021. 

4. Omówienie wstępne planu wniosków do budżetu Gminy Miasta Tarnowa na rok 2022  

i przyjęcie ich do protokołu. 

5. Sprawy bieżące i wolne wnioski: 

- Opiniowanie materiału sesyjnego nr 11 - Opinia o lokalizacji kasyna gry przy  

ul. Krakowskiej 9 w Tarnowie.  

 

Ad. 1. Sport masowy – strategia, plany i zaangażowanie Miasta w organizowanie 

cyklicznych imprez masowych. 

 

W związku z tym, że na posiedzenie nie przybyli zaproszeni założyciele stowarzyszenia 

„Kępa Sport” Przewodniczący Komisji Piotr Górnikiewicz poprosił o zabranie głosu 

Dyrektora Marka Barana. Pan Dyrektor omówił na podstawie przygotowanego przez Wydział 

Sportu UMT materiał przedstawiający zaangażowanie Miasta w organizowanie cyklicznych 

imprez masowych, plany i strategię (zał. nr3). Przekazał, że Stowarzyszenie Kępa Sport 

organizuje wiele imprez masowych. Jedną z nich jest Tarnowski Bieg Pamięci „Żołnierzy 

Wyklętych” oraz IV Bieg Pamięci Trenera Emila Wzorka. Na organizację wszystkich 

wydarzeń masowych w 2021 r. Urząd przeznaczył kwotę 50.000,00 zł. 

Przewodniczący Piotr Górnikiewicz chciał wiedzieć, jaką kwotę w tym roku Miasto 

przeznaczyło na Karpacki Wyścig Kurierów. Dyrektor poinformował, że była to kwota 

11.000,00 zł brutto. Dla porównania podał, że kilka lat temu, gdy wyścig zaczynał i kończył 

się w Tarnowie kwota ta sięgała 30.000,00 zł brutto a w ubiegłym roku, w okresie pandemii 

dotacja była zdecydowanie mniejsza. Przewodniczący dopytywał też, czy spółki miejskie 

partycypowały w kosztach Wyścigu Kurierów. Dyrektor obiecał, że w tej kwestii udzieli 

pisemnie dokładnej odpowiedzi.   

Po krótkiej dyskusji wszyscy byli zgodni co do tego, że pieniędzy na sport masowy Urząd 

Miasta Tarnowa przeznacza się zbyt mało. 

 

Na koniec Przewodniczący powiadomił o odbywającym się w Piwnicznej górskim rajdzie 

rowerowym. Powiedział, że jest to impreza organizowana przez tarnowianina i odbywa się  

w ramach cyklu rajdów górskich. Sam popiera tego typu imprezy i prosi Panią Prezydent 

Agnieszkę Kawę o wsparcie finansowe na organizację rajdu rowerowego w Tarnowie.  

Dodał, że podobno organizator tej imprezy składał już wcześniej wnioski do Urzędu i nie 

otrzymał żadnej odpowiedzi.  

 

 

3 Materiał o zaangażowaniu Miasta w organizowanie cyklicznych imprez masowych, plany i strategię. 
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Ad vocem Dyrektor Marek Baran poinformował, że nie przypomina sobie, aby wniosek  

o organizację rajdu rowerowego został złożony do Urzędu Miasta Tarnowa. Pani Prezydent 

zapewniła, że z nią również na ten temat nikt nie rozmawiał. 

Na tym zakończono omawianie tego punktu.  

 

Ad. 2. Spotkanie z tarnowskimi klubami prowadzącymi sekcje piłki ręcznej. 

Pan Przewodniczący zwrócił się do przedstawicieli klubów sportowych o krótkie 

przedstawienie sekcji piłki ręcznej. 

Na początku koordynator piłki ręcznej Pan Tomasz Śmieszek krótko przypomniał historię 

MKS Pałac Młodzieży. Przekazał, że w sekcji trenuje około 90 dziewcząt i 140 chłopców  

w wieku od 9 do 19 lat (później chłopcy, którzy ukończą 19 lat i są zainteresowani graniem  

w piłkę ręczną automatycznie przechodzą do SPR). W sekcji pracuje 10 trenerów i każdy  

z nich posiada odpowiednie uprawnienia by prowadzić zajęcia. Sekcja jest największym 

klubem sportowym wielosekcyjnym w Tarnowie, finansowana z budżetu Miasta w formie 

dotacji. Sekcja pozyskuje dodatkowe środki z konkursów z Urzędu Marszałkowskiego 

Województwa Małopolskiego, Ministerstwa Sportu i Turystyki, rodziców i sponsorów 

którymi są: Grupa Azoty i Firma Benhauer. Pan Tomasz Śmieszek zapoznał zebranych  

z najważniejszymi sukcesami sportowymi na szczeblu ogólnopolskim i międzynarodowym.  

Dodał, że uzupełnieniem Jego wypowiedzi są informacje zawarte w materiale – „Informacja  

o sekcji piłki ręcznej dziewcząt i chłopców MKS Pałac Młodzieży Tarnów”, który złożył  

w Kancelarii Rady Miejskiej tuż przed posiedzeniem Komisji (zał. nr4).   

Radny Krzysztof Janas opatrzył komentarzem wypowiedź przedmówcy i podkreślił bardzo 

dobrą współpracę MKS Pałac Młodzieży Tarnów z drużyną superligi Grupy Azoty Unia 

Tarnów. Radny apelował do władz Tarnowa, aby w przyszłym budżecie GMT 2022 r. 

zabezpieczyć środki finansowe dla wszystkich sportowców, którzy biorą udział  

w rozgrywkach centralnych, w tym również piłki ręcznej. Na koniec poruszył kwestię 

udostępniania bazy sportowej i wykorzystania hal sportowych przez kluby sportowe.  

Następnie głos zabrał Prezes Grupy Azoty Unia Tarnów Krzysztof Mogielnicki. Pan Prezes 

zwrócił uwagę na dwa elementy: znaczące sukcesy sportowe i zbyt mały budżet klubu oraz 

brak możliwości trenowania na hali Areny Jaskółka Tarnów (Arena nadal jest punktem 

szczepień). Po krótkim omówieniu tych kwestii sprawę udostępnienia hali wyjaśniła  

Z-ca Prezydenta Agnieszka Kawa. Poinformowała, że wynajem Areny Jaskółka odbywa się 

na podstawie umowy, która co pewien czas jest przedłużana aneksem. Arena jest obiektem 

strategicznym z przeznaczeniem dla celów leczniczych. Decyzje o jej użytkowaniu 

podejmowane są na szczeblu państwowym i Urząd na tą decyzję nie ma żadnego wpływu. 

Pani Prezydent przekazała, że na ten moment umowę przedłużono o kolejne 2 miesiące. 

Prawdopodobnie przez najbliższy czas, ze względu na zbliżającą się 4 falę pandemii rząd 

będzie chciał utrzymać obiekt do celów szczepiennych.  

 

4Pismo „Informacja o sekcji piłki ręcznej dziewcząt i chłopców MKS Pałac Młodzieży Tarnów”. 
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Potem nastąpiła wymiana zdań pomiędzy Przewodniczącym Komisji i Z-cą Prezydenta.   

W ocenie Przewodniczącego Arena powinna być użytkowana zgodnie z jej przeznaczeniem  

i jak najszybciej przywrócona do dyspozycji sportowców.   

W trakcie omawiania tego punktu radny Krzysztof Janas poinformował Komisję o złym 

stanie technicznym hali sportowej przy Szkole Podstawowej nr 23 (przecieka ściana 

zachodnia budynku i dach). Powiedział, że przy składaniu wniosków do budżetu GMT na 

2022 r. złoży stosowny wniosek o wykonanie remontu tej hali gimnastycznej. 

Więcej dyskusji nie było. Na zakończenie Pan Piotr Górnikiewicz życzył drużynom piłki 

ręcznej dalszych sukcesów sportowych  

Ad. 3. Omówienie realizacji zadań w I półroczu 2021 r. w zakresie sportu i kultury 

fizycznej –  wynikającej z przyjętego budżetu Gminy Miasta Tarnowa na rok 2021. 

Dyrektor Wydziału Sportu Marek Baran omówił przygotowany materiał z realizacji zadań  

w I półroczu 2021 r. w zakresie sportu i kultury fizycznej wynikającej z przyjętego budżetu 

Gminy Miasta Tarnowa na rok 2021.  

W związku z tym, że materiał został sporządzony bardzo szczegółowo, radni odstąpili od 

zadawania dodatkowych pytań.  

Powyższy materiał stanowi zał. nr5. 

Ad. 4. Omówienie wstępne planu wniosków do budżetu Gminy Miasta Tarnowa na rok 

2022 i przyjęcie ich do protokołu. 

Komisja po krótkiej dyskusji postanowiła skierować wnioski do budżetu na rok 2022: 

Wniosek nr 1:  

„Komisja zwraca się do Pana Prezydenta z prośbą o zaplanowanie w budżecie Gminy Miasta 

Tarnowa 2022 r. kwoty 5 mln zł z przeznaczeniem na dotacje dla klubów sportowych”. 

Powyższy wniosek został przez Komisję przegłosowany jednogłośnie (6 radnych było „za”).  

 

Wniosek nr 2:        

Komisja zwraca się z wnioskiem o zwiększenie w budżecie Gminy Miasta Tarnowa 2022 r. 

środków z przeznaczeniem na poprawę infrastruktury rowerowej”. 

Powyższy wniosek został przez Komisję przegłosowany jednogłośnie (6 radnych było „za”).  

 

Wniosek nr 3: 

„Komisja wnioskuje, aby w budżecie Gminy Miasta Tarnowa na 2022 r. przeznaczyć środki 

na budowę hali sportowej przy Szkole Podstawowej Nr 7 i budowę hali sportowej w  Szkole 

Podstawowej Nr 17 i IV Liceum Ogólnokształcące w ZSO Nr 1 w Tarnowie”. 

Powyższy wniosek został przez Komisję przegłosowany jednogłośnie (6 radnych było „za”).  

 

5 Informacja z realizacji zadań w I półroczu 2021 r. w zakresie sportu i kultury fizycznej wynikającej z przyjętego budżetu 

Gminy Miasta Tarnowa na rok 2021.  
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Ad. 5. Sprawy bieżące i wolne wnioski.    

Na ręce Przewodniczącego Komisji Piotra Górnikiewicza wpłynęło pismo od ratowników 

wodnych zatrudnionych w Tarnowskim Ośrodku Sportu i Rekreacji dotyczące podwyżek 

wynagrodzeń. Ratownicy proszą Komisję o pomoc i poparcie ich wniosku przy planowaniu 

budżetu na przyszły rok (zał. nr6). 

Komisja poparła wniosek ratowników i jednogłośnie zawnioskowała do Prezydenta Tarnowa  

o wsparcie tej grupy zawodowej poprzez zwiększenie środków w budżecie Gminy Miasta Tarnowa  

w 2022 r. z przeznaczeniem na podwyżkę wynagrodzeń dla 23 ratowników pracujących w TOSiR.  

Komisja przyjęła do wiadomości odpowiedź Prezydenta do mieszkańca Tarnowa w sprawie 

MKS Tarnovia (zał. nr7).  

Komisja zapoznała się z kolejnym pismem, jakie wpłynęło od mieszkańca Tarnowa i przyjęła 

jego treść do wiadomości (zał. nr8). 

Członkowie Komisji na krótko powrócili do tematu nagradzania niepełnosprawnych 

medalistów i jednogłośnie (6 – za) przegłosowali wniosek o treści:  

„Komisja wnioskuje do Pana Prezydenta o przyznanie każdemu sportowcowi – medaliście, 

który jest zrzeszony w Tarnowskim Zrzeszeniu Sportowym Niepełnosprawnych START 

nagrody w kwocie minimum 10 tyś. zł”. 

 

W tym punkcie Komisja zaopiniowała projekt uchwały: 

• materiał sesyjny nr 11 - Opinia o lokalizacji kasyna gry przy ul. Krakowskiej 9  

w Tarnowie.  

 

Jako pierwsza głos zabrała Dyrektor Wydziału Rozwoju Gospodarczego. Pani Agnieszka 

Batko przekazała, że PROENT sp. z o.o. złożyła na ręce Przewodniczącego Rady Miejskiej  

w Tarnowie wniosek o wydanie pozytywnej opinii w sprawie lokalizacji kasyna  

gry w Tarnowie, gdzie obecnie działa Hotel Bristol. W związku z powyższym zostało 

poddane analizie otoczenie proponowanej lokalizacji kasyna przy ul. Krakowskiej 9.  

Wniosek zbadano pod kątem funkcjonowania w sąsiedztwie 14 placówek oświatowych,  

6 ośrodków kultu religijnego oraz 4 obiektów usług rozrywki. Dokonano również ustaleń  

co do kierunków przeznaczenia w związku z zapisami w Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Miasta Tarnowa.  

Ponadto poproszono Komendę Miejską Policji oraz Straż Miejską w Tarnowie o wydanie 

opinii w sprawie lokalizacji kasyna gry w Tarnowie. W odpowiedzi na przesłaną 

korespondencję obydwie jednostki podały, iż nie posiadają podstawy prawnej do opiniowania 

powyższej sprawy. Mimo tego Komenda Miejska Policji w Tarnowie poinformowała,  

że w zakresie bezpieczeństwa publicznego nie zgłasza zastrzeżeń w kwestii planowanego 

uruchomienia kasyna gry w tym miejscu. Pani Dyrektor poinformowała, że dokonano również 

 

6 Pismo od ratowników wodnych zatrudnionych w Tarnowskim Ośrodku Sportu i Rekreacji. 
7 Odpowiedź Prezydenta do mieszkańca Tarnowa w sprawie MKS Tarnovia. 
8 Pismo mieszkańca Tarnowa  
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analizy raportów badań wykonanych przez wiele instytucji zleconych przez Ministerstwo 

Zdrowia i Fundusz Rozwiązywania Problemów Hazardowych, z których wynika, że hazard, 

podobnie jak inne uzależnienia behawioralne, nie jest powszechnie postrzegany jako poważny 

problem dla zdrowia publicznego, chociaż jego koszty zdrowotne i społeczne są duże, 

zarówno dla jednostki, jak i dla społeczeństwa. W związku z powyższym, z uwagi na 

potencjalnie negatywny wpływ lokalizacji kasyna na społeczeństwo w mieście Tarnowie, 

został przedłożony Radzie Miejskiej w Tarnowie projekt uchwały, zawierający negatywną 

opinię dotyczącą lokalizacji, w której ma funkcjonować kasyno. 

Po wypowiedzi Dyrektor Agnieszki Batko głos zabrał przedstawiciel firmy PROENT  

sp. z o.o. Maciej Lebiedziński, który na początku uzasadniając wniosek w sprawie lokalizacji 

kasyna gry w Tarnowie podkreślił, że obecnie na terenie Małopolski jest możliwość  

uzyskania jeszcze jednej koncesji. Taką koncesję wydaje Ministerstwo Finansów zgodnie  

z obowiązującą procedurą. Decyzja spółki o lokalizacji kasyna gry oparta jest przez kryteria 

przetargowe narzucone ustawą o grach hazardowych. Zgodnie z tymi przepisami  największą 

liczbę punktów w postępowaniu koncesyjnym otrzymuje podmiot, który zlokalizował  

swoje kasyno w hotelu zabytkowym o wysokim standardzie, położonym w centrum, przy 

ruchliwym ciągu komunikacyjnym. W Tarnowie jedynym obiektem spełniającym wszystkie 

te wymagania jest Hotel Bristol, stąd też spółka zawarła z tym obiektem umowę najmu pod 

kasyno gry. Pan Maciej Lebiedziński podkreślił, że w Tarnowie hazard istnieje w postaci 

szarej strefy i bez jakiejkolwiek kontroli samorządu oraz otwartych obecnie 2 salonów gier 

monopolisty Totalizatora Sportowego. Podkreślił, że legalne kasyno jest jedyną formą 

działalności branżowej, z którego Miasto może uzyskać określone profity i może ono mieć 

wpływ na walkę z szarą strefą.  

Pan Maciej Lebiedziński posiłkując się prezentacją multimedialną przedstawił korzyści  

z otwarcia Kasyna: 

o wzrost atrakcyjności miasta Tarnowa, a zarazem jego konkurencyjności w obszarze 

województwa, 

o podatek CIT płacony przez spółkę trafi do budżetu Gminy Miasta Tarnowa (spółka 

otworzy samobilansujący się oddział z siedzibą w Tarnowie, który będzie 

odprowadzał podatki do Urzędu Celno-Skarbowego w Tarnowie), 

o powstaną nowe miejsca pracy (w związku z działalnością Kasyna zostanie 

zatrudnionych 40 osób),  

o sprowadzenie do miasta prestiżowych eventów (koncerty, premiery, ważne 

wydarzenia), 

o wzrost turystyki VIP z miast ościennych i całej Polski przedłoży się na pobudzenie 

wielu stref biznesowych (hotele, gastronomia, inwestycje), 

o współfinansowanie przez PROENT sp. z o.o. lokalnych inicjatyw społecznych, 

o sponsoring firmy dla klubów sportowych i organizacji we współpracy z władzami 

miasta Tarnowa, 

o możliwość nawiązania współpracy z lokalnymi firmami jako dostawcy usług i 

produktów na rzecz kasyna (np. prace remontowe i wykończeniowe, usługi sprzątania 

usługi dozoru, sprzedaż produktów spożywczych. 
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W podsumowaniu przedstawiciel firmy PROENT sp. z o.o. powiedział, że nie będzie 

polemizował z wynikami badań przeprowadzonych przez Ministerstwo Zdrowia i inne 

instytucje, ale opinie były już widoczne w momencie, gdy ustawodawca dopuszczał tą formę 

działalności hazardowej w ustawie o grach hazardowych i otworzył możliwość ubiegania się 

o koncesje a także prowadzenie przez podmioty tego rodzaju biznesu. W Polsce liczba kasyn 

jest ograniczona do 51. Mimo opinii dotyczących szkodliwości hazardu państwo polskie 

nieustannie rozwija swoją ofertę w ramach monopolu państwowego (3 lata temu Totalizator 

Sportowy jako jedyny w Polsce otworzył online swoje legalne kasyno i wtedy też podjął 

decyzję o rozwijaniu swojej działalności w postaci otwierania salonów gier – w Tarnowie  

są 2 salony gier).  

Przewodniczący Piotr Górnikiewicz chciał wiedzieć na jaki czas wydawana jest koncesja, czy 

korzystanie osób z automatów Totalizatora Sportowego podlega jakiejś weryfikacji. Zapytał 

czy jest jakieś ograniczenie wiekowe, czy może to samowola i każdy może grać? 

Uzyskał odpowiedź do pierwszej części pytania, że koncesja jest wydawana na okres 5 lat. 

Odnośnie automatów Totalizatora Sportowego odpowiedź była, że niczym nie różnią się od 

automatów kasynowych jeśli chodzi o funkcjonalność. Do salonów gier Totalizatora 

obowiązuje zakaz wejścia osobom niepełnoletnim i wierzy, że ten wymóg jest bardzo 

kontrolowany.  

Radny Tomasz Żmuda odniósł się do bliskiego sąsiedztwa kasyna i VII LO. Zapytał o wiek 

młodzieży, którą będzie obowiązywał zakaz wejścia do kasyna, czy jest to ukończone 18 czy  

21 lat. Pan Maciej Lebiedziński odpowiedział, że nie ma prawa wejść do kasyna osoba 

niepełnoletnia. Każda osoba jest weryfikowana na podstawie dowodu osobistego lub 

paszportu i zarejestrowana z imienia i nazwiska. Ten wpis trafia do centralnego rejestru, który 

ma służba celna.      

Radny zapytał też, czy w Tarnowie funkcjonuje legalne kasyno. Dyrektor Agnieszka Batko 

poinformowała, że legalnego kasyna posiadającego koncesję Ministra Finansów w mieście 

nie ma. 

Z kolei radny Sebastian Stepek zapytał, czy Totalizator Sportowy może otwierać kasyna. 

Otrzymał odpowiedź, że Totalizator nie może otwierać kasyna stacjonarnego, jednak może  

kasyna online (takie kasyna w Tarnowie otworzył 3 lata temu). Państwo wybrało system 

koncesyjny tylko dla prywatnej działalności. Radny zadał pytanie dotyczące odprowadzania 

podatków i partycypacji Urzędu w tych dochodach. Chciał wiedzieć, jakiej wielkości to będą 

korzyści finansowe. Z udzielonej odpowiedzi wynikało, że wielkość tych dochodów będzie 

trudna do określenia, ponieważ wszystko będzie zależało od tego, jakie kasyno będzie 

generowało obroty. Planuje się dochody w wysokości nie mniejszym niż kilkaset tysięcy 

miesięczne. 

Innych wystąpień nie było.  

 

Komisja przystąpiła do wydania opinii do projektu uchwały o lokalizacji kasyna gry przy  

ul. Krakowskiej 9 w Tarnowie. Przewodniczący wyjaśnił, że będzie poddana pod głosowanie 

pozytywna opinia do projektu uchwały (czyli głos „za” będzie poparciem stanowiska 

Prezydenta, aby kasyno w Tarnowie nie powstało”). 



Protokół nr 29 z posiedzenia Komisji Sportu, Rekreacji i Turystyki w dniu 1 września 2021 r. 

 

8 
 

 

W wyniku głosowania Komisja nie wydała pozytywnej opinii do projektu uchwały  

w sprawie opinii o lokalizacji kasyna gry przy ul. Krakowskiej 9 w Tarnowie (za-2,  

przeciw-4, wstrzym.- 0). 

 

Innych spraw nie poruszano. Ponieważ porządek obrad został zrealizowany Przewodniczący 

Piotr Górnikiewicz dziękując wszystkim zamknął zdalne posiedzenie. 

                                             

 

          

 

 

            Przewodniczący  

      Komisji Sportu, Rekreacji i Turystyki 

 

          Piotr Górnikiewicz     

 

      

 

 

Protokół sporządziła: 

M. Rybarczyk 


